



GOVERNMENT OF THE REPUBLIC OF VANUATU
VACANCY NOTICE

The Office of the Attorney General wishes to advertise the following vacancies:

Position: 24, 25, & 26 Role:	Three (3) Senior State Counsels (SGU) To assist the Attorney General in the provision of legal services to the government and its various agencies and to conduct litigation on behalf of the Government.
Qualification:	A Ni-Vanuatu with a LLB Degree with 3 to 5 years’ experience in legal practice.
Position: 27 Role:	Principal Human Resource Officer (CSU) To manage recruitment, employee records, staff welfare, training, payroll support, policy compliance, and employee relations to ensure smooth workforce management in the office of the Attorney General
Qualification:	A Ni-Vanuatu with a Degree in Management and Public Administration or in Human Resource Management with at least 5 to 8 years of work experience.
Position: 28 Role:	Two (2) State Counsel (SGU) To assist in the provision of litigation services to the Government of Vanuatu and Statutory bodies or other clients on instruction from the Government.
Qualification:	A Ni-Vanuatu with a LLB Degree with at least 1-2 years of experience.

Interested applicants should contact our Finance Office & HR Officer on phone No. 22362 or email lmariki@vanuatu.gov.vu, to obtain a copy of the Salary Package, Selection Criteria and Duty Statement. All written applications must be supported with at least one page written statement addressing the duty statement of the position. Applicants must provide certified transcripts, a copy of birth certificate and CV and address to:

The Attorney General
Office of the Attorney General
PMB 9048
Port Vila

To be eligible for appointment applicant must be a citizen of Vanuatu.

Applications for these positions must be received by close of business **4:30pm Monday 30 March 2026.**

GOUVERNEMENT DE LA RÉPUBLIQUE DE VANUATU
AVIS DE VACANCE

Le bureau de l’Attorney général souhaite porter à la connaissance du public les vacances de postes suivantes :

Postes : 24, 25, & 26 Attributions du poste :	Trois avocats Apporter un soutien juridique à l’Attorney général dans la fourniture de services juridiques au gouvernement et à l’ensemble de ses entités, et assurer la conduite des procédures contentieuses au nom du gouvernement.
Qualification :	Être un citoyen de Vanuatu, détenteur d’une licence en droit, et présenter entre trois et cinq années d’expérience confirmée en pratique juridique.
Poste : 27 Attributions du poste :	Agent principal des ressources humaines – SSG Assurer la gestion du recrutement, des dossiers du personnel, du bien-être des agents, de la formation, de l’appui à la paie, du respect des politiques internes et des relations professionnelles, afin de garantir une administration efficace du personnel au sein du Bureau de l’avocat général.
Qualification :	Être un citoyen du Vanuatu titulaire d’une licence en gestion et administration publique ou en gestion des ressources humaines, et justifier d’au moins cinq à huit années d’expérience professionnelle.
Poste : 28 Attributions du poste :	Deux avocats Participer à la fourniture des services de contentieux destinés au gouvernement de Vanuatu, aux entités statutaires et aux autres clients agissant sur instruction du gouvernement.
Qualification :	Être un citoyen du Vanuatu, détenteur d’une licence en droit, et présenter entre une et deux années d’expérience professionnelle pertinente.

Les candidats intéressés doivent communiquer avec notre agent des ressources humaines au numéro 22362 ou par courriel à lmariki@vanuatu.gov.vu pour obtenir le dossier comprenant le régime salarial, les critères de sélection et la fiche de poste. Toute candidature écrite doit inclure un exposé d’au moins une page couvrant les responsabilités décrites dans la fiche de poste, ainsi que des relevés de notes certifiés, une copie de l’acte de naissance et un CV. Les candidatures doivent être adressées à :

L’Attorney général
Bureau de l’Attorney général
SPR 9048
Port-Vila

La nomination est réservée aux citoyens de Vanuatu.

Les candidatures pour ces postes doivent être reçues au plus tard à **16h30, le lundi 30 mars 2026.**

GAVMAN BLONG RIPABLIK BLONG VANUATU
TOK SAVE LONG SAED BLONG WOK

Ofis blong Atoni Jenerol i stap advetaesem olgeta posisen ia:

Posisen: 24, 25, & 26 Rol:	Tri (3) Sinia Stet Kaonsel (SGU) Givhan long Atoni Jenerol long saed blong provaedem ol ligol seves long gavman mo ol ofis blong hem, mo mekem litigesen long bihaf blong Gavman. Wan man o woman Vanuatu wetem wan LLB Digri wetem 3 – 5 yia eksperiens long ligol praktis.
Posisen: 27 Rol:	Prinsipol Human Risos Ofisa (CSU) Manejem rikutmen, ol rikod blong ol wokman, welfea blong ol staf, trening, peirol sapot, polisi komplaens, mo rilesen bitwin ol wokman blong mekem sua se i gat wan smut wokfos manejmen insaed long ofis blong Atoni Jenerol. Wan man o woman Vanuatu wetem wan Digri long saed blong Manejmen mo Pablik Administration o Human Risos Manejmen wetem samples 5 kasem 8 yia blong wok eksperiens.
Posisen: 28 Rol:	Tu (2) Stet Kaonsel (SGU) Givhan long saed blong provaedem ol litigesen seves long Gavman blong Vanuatu mo ol Statutori bodi o ol narafala klaen long ol instraksen we i kam long Gavman. Wan man o woman Vanuatu wetem wan LLB Digri wetem samples 1-2 yia blong eksperiens.

Man we hem i intres i save kontaktem Faenans Ofisa & Human Risos Ofisa blong mifala, long telefon namba ia 22362 o imel i go long lmariki@vanuatu.gov.vu, blong karem wan kopi blong Kraeteria We Oli Wantem mo Stetmen Blong Diuti. Evri aplikesen i mas kam wetem wan peij blong stetmen we man i raetem we hemi adrese diuti stetmen blong posisen ia. Provaedem olgeta transkrip we oli setifaem, wan kopi blong setifiket we yu bon mo CV mo adrese i kam long:

Atoni Jenerol
Ofis blong Atoni Jenerol
PMB 9048
Port Vila

Man we i aplae i mas wan sitisen blong Vanuatu.

Aplikesen i klos long **4.30pm long Mandeï namba 30 Maj 2026.**